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 معاونت شهرســازی را 
شــهروندان بهتر از دیگر 
بخش های شــهرداری 
می شناسند و بیشتر با آن 
سروکار دارند. معاونتی 
که بیشــترین تلاش را در 
راســتای بهتر ساختن شــهر و اســتفاده از فضاهای 
شهری دارد. دکتر آزاده حســینی، معاون شهرسازی 
منطقه که بیش از یک سال اســت سکان هدایت این 
معاونت را به دست گرفته اســت در هفته پایانی سال 
گزارشی از عملکرد این معاونت ارائه کرد که در ادامه 

آن را می خوانیم.

 اقدامات و اصلاحات
دکتــر حســینی گفــت: در معاونــت شهرســازی 
بــر روی 4محــور صدور مجــوز، اداره نظــارت بر 
ساخت وســازهای غیرمجاز، طرح توسعه شهری و 
بهره وری سازمانی در یک سال گذشته متمرکز شدیم 

و توانستیم در این زمینه نتیجه خوبی هم بگیریم.
وی درباره صدور مجوزها و اقداماتی که در این حوزه 
انجام شــده اســت توضیح داد: در این حوزه هدف 
یی، افزایــش خدمات به  ما کاهش زمان پاســخ گو
شهروندان و کاهش خطاها بود. در همین راستا برای 
کاهش زمان پاسخ گویی چارت  سازمانی را بازنگری 
کردیم و خدمات رسانی که در بین ناحیه و منطقه تقسیم 
شــده بود، به طور متمرکز به منطقه آورده شد و این امر 

سبب سبک شدن کار در نواحی و تسریع کارها شد.

معاون شهرســازی  منطقه افــزود: در بخش پروانه و 
پایانکار  هیئت فنی طرحی را آماده کردیم که شهروندان 
اطلاعات بیشتری درباره هیئت فنی و رویه و مدت زمان 
کار بدانند و همچنین بتوانند درخواست های خود را از 

طریق سامانه ثبت و پیگیری کنند.
وی گفت: در 6ماه اول امسال حدود هزار درخواست 
به هیئت فنی ارسال شده و در شــش ماهه دوم بالغ بر 
هزار و 400پرونده داشتیم که به طور متوسط روزانه به 
30تا40پرونده رسیدگی شده و این امر فقط در سایه 
جلسه های متداومی اســت که برای شفاف سازی و 

تسریع در روند کارها برگزار شده است.
 حسینی ادامه داد: در بخش ساخت وسازها، اخطار 
و پیشگیری از ساخت وسازهای غیرایمن 100درصد 
رشد داشتیم. این امر نیز تنها در سایه اجرای جدی فک  
پلمب های قضایی و افزایش اقدام های پیشــگیرانه و 

اخطارهای بموقع به مالکان بود.
وی توضیــح داد: اخطارهای قضایی که در  دو ســال 
97و98 داشــتیم حدود 3هزار اخطار بوده اســت. 
همچنین300مورد پلمب  در ســال 97داشــتیم که 
همین امر در ســال 98به دو برابر یعنــی 600مورد 

رسیده است.
معاون شهرسازی منطقه با بیان اینکه در حوزه نظارت 
بر ساخت وســازها همایش راهبردی نیز برگزار شده 
اســت، افزود: در هفته ایمنی و پیشــگیری از بلایای 
طبیعی و درراستای فرهنگ سازی شهروندان همایشی 
را برای رؤســای شــورای اجتماعی محلات برگزار 
گاه ســازی  کردیم. در این همایش تلاش کردیم تا با آ

از رویه ها و برخورد با ســاخت و سازها، شهروندان 
را مطلــع کنیم و پیوند و تعاملی بین نظام مهندســی، 
دانشگاه  و شــهرداری با شهروندان ایجاد شود که این 

امر تأثیر مطلوبی داشت.
وی در ادامه گفــت: در حوزه تهیه طرح های تفصیلی 
به روزرسانی را در دست بررسی داشتیم که در نیمه دوم 
سال 97به شورای شهر ارائه شد و بعد از بررسی های 
یــک ماهه و اصلاحاتــی که انجام شــد تصویب آن 

انجام شد.
معاون شهرســازی منطقه افزودد: دربــاره بهره روی 
سازمانی نیز در ســال 96و97تمرکز کردیم تا بتوانیم 
سازمانی کارآمدتر در حوزه شهرسازی داشته باشیم. 
تلاش کردیــم بتوانیم فرایند ارجاع را تســریع کرده و 
دقت را بالا ببریم زیرا عملکرد ما مبنای تصمیم گیری 
مدیران بالادست است. در همین زمینه 6کارگاه در نیمه 
نخست ســال98برگزار کردیم و در شش ماهه دوم به 
دلیل حجم زیاد کار کارگاه را به سال بعد موکول کردیم.
حسینی با اشاره به اینکه بیشترین درآمد کسب شده در 
شهرداری از بخش شهرسازی است، بیان کرد: بیش 
از 80درصد درآمدزایی در حوزه شهرســازی انجام 
می شــود و تا به امروز توانســته ایم رتبه سوم را در بین 
مناطق به دست بیاوریم و این یک پله صعود نسبت به 

سال گذشته را نشان می دهد.
وی ادامه داد: برای امسال کسب درآمد 450میلیاردی 
پیش بینی شده بود در حالی که توانسته ایم 500میلیارد 
کسب درآمد داشته باشیم. این نشان می دهد که ما رقم 

بالاتر از رقم مورد نظر را کسب کرده ایم.

اطلاع رســانی های صحیح را برای کنترل بیماری به مردم 
داشته باشیم. وی ادامه داد: استفاده از ماسک در شرایطی 
که مردم مجبور هستند از منزل خارج شوند توصیه می شود 
اما نکته مهم این است که بهترین اقدام برای کنترل بیماری 

ماندن در خانه است.
مختاری فر معتقد اســت که حتی بهترین نوع ماسک هم 
نمی تواند مانــع از ابتلا به این بیماری شــود. وی در این 
باره بیان کرد: درست اســت که برای حضور در فضاهای 
عمومی استفاده از ماسک بهتر از استفاده نکردن است اما 
در شرایط موجود و با ویروس خطرناکی که در حال شیوع 
اســت مشــاهده می کنیم که کادر درمانی و پزشکی نیز 
حتی با استفاده از بهترین نوع ماسک ها و تجهیزات به این 

ویروس مبتلا می شوند.
 وی ادامه داد: استفاده از انواع شوینده ها و نکات بهداشتی 
نیز توصیه می شــود اما بهترین و مؤثرترین راه در برخورد 
با ایــن بیماری فقط و فقط ماندن در خانه اســت. به مردم 
توصیه می کنم تا حد امکان از منزل خارج نشوند تا بیماری 

کنترل شود.
از دیگر نکاتی که مختاری فر به آن اشــاره کرد این بود که 
مردم به شایعات و راهکارهایی که در فضای مجازی گفته 
می شود توجه نکنند. وی افزود: مواردی همچون مصرف 
بی رویه قرص هــای ویتامین دی،یــا مکمل ها می تواند 

آسیب هایی را به افراد وارد کند. 

 شهردار مشهد در بازدیدی سرزده عملکرد شهرداری منطقه9 را ارزیابی کرد.
مختلف  بخش های  بررسی  و  منطقه  شهرداری  در  حضور  با  کلائی  محمدرضا 
درباره دورکاری کارمندان و میزان کارهای باقی مانده با حسین فرهادیان، شهردار 

منطقه، صحبت کرد. 

شهرداری  قسمت های  پرکارترین  از  یکی  عنوان  به  شهرسازی  بخش  در  وی 
منطقه9 در روزهای پایان سال حضور یافت و از نزدیک فعالیت کارمندان حوزه 
بررسی  و  نظارت  را  فنی  هیئت  پرونده های  به  رسیدگی  مراحل  و  شهرسازی 

کرد.

در گفت وگو با معاون شهرسازی منطقه مطرح شد

از اقدام تا عمل
نايب رئيس شوراى اجتماعى محله از فراهم كردن اقلام بهداشتى پيشگيرانه خبر داد

توزیع ماسک در محله طالقانى
سمیرا منشادی

خبرنگار شهرآرامحله


